

Rome, September 18<sup>th</sup>, 2010

**EUROMESCO GENERAL ASSEMBLY**

In accordance with the EuroMeSCo statutes, articles 10 and 13, formal notice is given to the members of the next EuroMeSCo General Assembly. The Assembly will convene at the Hotel Princesa Sophia, Barcelona, on 19 November 2010 at 8:30 am, with the following agenda:

1. Apologies for absence
2. Statements by the Secretariat on the state and perspectives of the network: report on activities and accounts
3. Extraordinary Assembly's functions
  - amendments to the statutes
4. Ordinary functions
  - Minutes of last meeting
  - Admission of member and observers (& cancellation of membership, if appropriate)
  - Election of EuroMeSCo governing bodies (Steering Committee, chair(s) of the General Assembly and Auditor(s))
  - Activities in 2011
  - Annual Conference 2011
  - Any other business

{ The original of this notice, duly signed by one co-Chair, will follow by postal mail }

Rome, le 18 Septembre 2010

**ASSEMBLEE GENERALE D'EUROMESCO**

En conformité avec les articles 10 et 13 du Statut d'EuroMeSCo, tous les membres sont convoqués à la prochaine Assemblée générale d'EuroMeSCo qui aura lieu à l'Hôtel Princesa Sophia, Barcelone, le 19 Novembre 2010 à 8h30 du matin. L'ordre du jour sera le suivant :

1. Excuses pour absence
2. Rapport du Secrétariat sur l'état et les perspectives du réseau : activités et comptes
5. Assemblée extraordinaire
  - amendements sur les statuts
4. Assemblée ordinaire
  - Compte-rendu de la dernière réunion
  - Admission de membres et observateurs (le cas échéant, annulation d'adhésions)
  - Election des organes de direction d'EuroMeSCo (Comité de direction, président(s) de l'Assemblée générale et commissaire(s) aux comptes)
  - Activités en 2011
  - Conférence annuelle en 2011
  - Autres

{L'original de cette convocation, dûment signée par un co-président, suivra par courrier postal}